

聖堂報告

常年期第二主日

16-01-2022

1. 天主教會與其他基督宗教團體定於 2022 年 1 月 18 日 (星期二) 至 1 月 25 日 (星期二) 聯合慶祝基督徒合一祈禱週。本屆合一週之主題為：「我們在東方見到了祂的星，特來朝拜祂。」(參照：瑪 2:2)。請各位教友為基督徒合一祈禱。
2. 本堂現正派發「天主教教友總會」2022 年福傳利是封、揮春對聯及大福字；教友每日上午九時至晚上八時，可到「九龍華仁書院」正門保安亭索取，先到先得。
祝各位教友身體健康、天主保佑！
3. 因應香港教區於 2022 年 1 月 7 日發出最新「教區防疫新牧民措施」及配合九龍華仁書院防疫安排，本堂已於本年 1 月 10 日 (星期一) 開始暫停開放，「公開」彌撒以及任何其他實體宗教聚會，包括小組形式的聚會。小堂在暫停公開彌撒期間，將會提供網上中文及英文主日彌撒服務，直至另行通知。

網上主日彌撒時間如下：

上午九時正 (中文)、上午十時三十分 (英文)。

有關上述資料，已上載於聖堂網頁 <http://stignatiuschapel.org/>，歡迎查閱。

4. 因應香港政府於 1 月 7 日生效的最新防疫措施指引，九龍華仁書院原定於 1 月 30 日，在學校停車場舉行的「明愛賣物會」，已決定改以小型攤位形式進行。
有關詳情有待學校公佈，敬請各位留意聖堂通告。

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement
Second Sunday in Ordinary Time
16-01-2022

1. The Catholic Church together with other Christian Churches and Ecclesial Communities will celebrate the Week of Ecumenism from 18 January (Tuesday) to 25 January (Tuesday) 2022. The theme of this year is: “We saw the star in the East, and we came to worship him”. Please pray for Christian Unity.
2. Chinese New Year couplets and red packets printed by the HK Central Council of Catholic Laity are now available for collection. Those who are interested may collect them at the Security Station located at the entrance of Wan Yan College every day between 9 a.m. to 8 p.m. on a first-come-first-served basis.
3. In regard to the New Diocesan Pastoral Measures and the arrangement of Wah Yan College for combating COVID-19, all public masses, as well as other face-to-face religious gatherings in this Chapel, will be suspended temporarily from 10/1 (Monday) to 20/1 (Thursday). Public Masses will be resumed until further notice. During the suspension, we will provide live streaming masses on Sundays at the following times:
Chinese mass at 9:00 a.m.
English mass at 10:30 a.m.
Please refer to the website of the chapel at <http://stignatiuschapel.org> for details.
4. Due to the recent outbreak of the Omicron virus, there may be changes in the arrangement of the Caritas Bazaar that was originally scheduled to be held on 30/1/2022. Updated details will be announced in due course. Thank you for your attention.

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.